
 
 
 
 
  VRAGEN 
 
door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 38 van het Reglement van 
Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 
 
2010 – Nr. 4. 
 
VRAGEN van GroenLinks van de heer M.T. Gijsbertsen betreffende schone kleren. 
(Binnengekomen: 6 januari 2010.) 
 
 
Afgelopen voorjaar werd Groningen de eerste Fairtrade Stad van Nederland. In veel 
winkels in de stad worden nu eerlijke producten verkocht en tal van organisaties 
gebruiken Fairtrade-producten. Bovendien worden mensen bewust gemaakt van het 
belang van eerlijke handel voor duurzame ontwikkeling en armoedebestrijding in 
ontwikkelingslanden. GroenLinks vindt het belangrijk dat de activiteiten van Fairtrade 
verder uitgebouwd worden door bewustmaking en zichtbare verkoop van meer 
eerlijke producten. Bijvoorbeeld op het gebied van Fairwear, eerlijk geproduceerde 
kleding. De beschikbaarheid van eerlijke kleding in winkels was al een beperkt 
onderdeel van de criteria om Fairtrade Stad te worden. 
 
“Schone Kleren gun je iedereen” luidde de kop boven een groot artikel in het DvhN 
van afgelopen zaterdag. Het artikel ging over de ‘Schone Kleren Campagne’, een 
wereldomspannend netwerk dat zich al twintig jaar inzet voor de verbetering van 
lonen en arbeidsomstandigheden van kledingarbeiders en dat vooral succes heeft 
geboekt op het gebied van bewustwording bij zowel de consument als de 
kledingindustrie.  
 
GroenLinks heeft in de gemeenteraadsvergadering van 8 november 2001 aandacht 
gevraagd voor Fairwear. Een motie van GroenLinks om als gemeente mee te doen aan 
de Schone Kleren Campagne werd met brede steun aangenomen. In de motie werd 
uitgesproken dat de gemeente ervoor zorgt om bij de aanschaf van dienstkleding na te 
gaan of de productie- en arbeidsomstandigheden acceptabel zijn en of voldoende zorg 
wordt besteed aan milieuaspecten. Vervolgens zou dit wat GroenLinks betreft breder 
getrokken moeten worden, zoals dat ook is gebeurd bij de inspanningen die zijn 
gedaan om Fairtrade gemeente te worden. GroenLinks heeft begrepen dat 
gemeentelijke dienstkleding toch nog niet wordt ingekocht volgens het principe van 
Fairwear. 
 
Naar aanleiding van het voorgaande heeft de GroenLinks-fractie de volgende vragen: 
 
1. Is het college het met GroenLinks eens dat acceptabele lonen en 

arbeidsomstandigheden voor de kledingarbeiders van belang zijn bij de 
productie van kleding? 

2. Wordt de gemeentelijke dienstkleding inmiddels ingekocht volgens criteria 
aangaande milieuresultaten en productie- en arbeidsomstandigheden? Zoniet, 



 
 

2 

waarom is dat sinds 2001 niet gebeurd en is het college nu bereid dat spoedig 
wel te gaan doen? 

3. Het college heeft aangegeven het publieke bewustzijn over en de 
beschikbaarheid van eerlijke producten in de stad actief te willen blijven 
bevorderen. Hoe beoordeelt het college zijn vorderingen op dat gebied en 
waarom? En op welke manier verwerkt het college de schone kleding in zijn 
inspanning voor fairtrade? 

 
 
 


